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Z Á P I S N I C A 
 zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 24. 10. 2017  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Dnešné plánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13.00 hod. otvoril a viedol  
Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby dodržiavali 
schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali konštruktívnu kritiku a 
správnu prezentáciu. 

Ospravedlnení – p. Kuric a za neskorší príchod Mgr. Francúzová, MA a Mgr. Doskočil. 
Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (9 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 

uznášaniaschopné.  
Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice a navrhol 

členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta    
     ThDr. Marián Krivuš, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   p. František Kurhajec, I. overovateľ zápisnice 
     p. Jozef Gorcovský, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie. 
 
 
HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 13:13 hod. prišiel do miestnosti  poslanec MsZ Mgr. Ivan Doskočil a počet prítomných 
poslancov sa zvýšil na 10. 
 
Primátor mesta – informoval o návrhu programu dnešného zasadnutia MsZ. Navrhol vypustiť bod 
č. 6, ktorý sa už preberal a pôjde až do ďalšieho MsZ. 

Následne vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu programu. 
 
Primátor mesta – nakoľko už neboli žiadne ďalšie pripomienky k návrhu rokovacím bodom 
pozvánky z poslaneckého zboru MsZ nechal hlasovať o celkovom návrhu programu spolu so 
zmenou. 
 
HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania zasadnutia MsZ spolu s uvedenou 
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zmenou. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:04 hod. 
K bodu č. 1 
Správa o plnení uznesení MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval o stave záväzkov mesta 
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o plnení uznesení MsZ so stanoviskom hlavného 
kontrolóra mesta. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:09 hod. 
K bodu č. 2 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2017 o hospodárení s bytovým fondom mesta 
Vrútky  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
p. Kurhajec – VZN bolo doplnené o 3 veci. 
 
ThDr. Krivuš  – teraz sa ide pripravovať nové VZN, mohlo by sa to posunúť dokým nebude stáť 
nová bytovka a potom meniť a dopĺňať VZN. 
 
p. Kurhajec – išlo tu hlavne o sociálne byty, preto pristúpili ku zmene. Ale pokiaľ je takáto vôľa, 
sťahuje svoj návrh. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:16 hod. 
K bodu č. 3 
II. pracovný návrh rozpočtu mesta na rok 2017 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Komínová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
 
Ing. Kraj čí – uviedol, aby sa všetci vyjadrili v predstihu k investíciám na rok 2018, aby sa to 
v decembri prerokovalo. 
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie II. pracovný návrh rozpočtu mesta na roky 2018 – 2020. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 1) 
 
Primátor mesta – informoval ešte ku SAD, že včera odišiel list Ing. Pobehovi. Kde píšu 
o nesúhlase s navýšenou čiastkou a nákupom autobusov. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:22 hod. 
K bodu č. 4 
Rozpočtové opatrenie č. 6/2017 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Komínová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 



 
3 

Ing. Kraj čí – uviedol, že chce, aby do budúcna prešla cez stavebnú komisiu aj projektová 
dokumentácia. 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ  
I. schválili rozpočtové opatrenie č. 6/2017. 
II. schválili uvoľnenie finančných prostriedkov z Fondu rezerv na dofinancovanie investičnej 
akcie – chodník na ul. Karvaša – Blahovca v čiastke 20 000,- eur. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:26 hod. 
K bodu č. 5 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – informoval k tomuto bodu dôvodovou správou. 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra mesta 
Vrútky za ostatné obdobie od 06.09.2017 do 16.10.2017. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: xx:xx hod. 
K bodu č. 6 
Informácia o stave rokovaní novej nájomnej zmluvy medzi Mestom Vrútky a futbalovým 
klubom Attack Vrútky  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Tento bod bol stiahnutý z rokovania MsZ. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:29 hod. 
K bodu č. 7 
Variantné riešenie podnikateľskej činnosti Mestského podniku služieb Vrútky, s.r.o. (tvorí 
prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – uviedol, že sa dohodlo, že sa tento materiál zoberie iba na vedomie a do budúcna 
(decembrové MsZ) sa pripraví analýza + podklady. 
 
HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie berie na vedomie predložený materiál : „Variantné riešenie 
podnikateľskej činnosti Mestského podniku služieb Vrútky, s.r.o.“. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:31 hod. 
K bodu č. 8 
Vyhodnotenie priebehu Dní Mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. 
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ThDr. Krivuš  – boli prizvaní aj partneri z miest, ale bohužiaľ im to nevyšlo pracovne. 
 
p. Blahušiaková – je to oslava našej minulosti, preto by chcela požiadať o väčšiu účasť. 
 
HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie berie Vyhodnotenie Dní mesta Vrútky 2017. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:37 hod. 
K bodu č. 9 
Informácia o výkupe pozemkov, technickej príprave a výstavbe nového pohrebiska (tvorí 
prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. Uviedla, koľko m2  má už 
mesto vysporiadaných a či je potrebné vysporiadať ďalšie, pretože to aj bude stáť financie. Táto 
etapa bude dokončená do konca roka. 
 
ThDr. Krivuš  – už teraz sa môže riešiť časť, aj keď to nie je kompletne vykúpené. 
 
HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie berie informáciu o postupe prác pri zabezpečovaní 
územnoplánovacích podkladov, územnoplánovacej a projektovej dokumentácie na 
navrhovaný objekt pohrebiska vo Vrútkach. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:40 hod. 
K bodu č. 10 
Odpísanie pohľadávok (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Rišianová – k tomuto bodu informovala dôvodovou správou. Doplnila, že ide 
o premlčané pohľadávky, nie je možné ich právne vymáhať. Ide o odpis z účtovníctva. 
 
Hlavný kontrolór mesta – uviedol svoje stanovisko k tomuto bodu. Odporúča odpísať, ale mesto 
naďalej nech vymáha v zmysle obchodného zákonníka. 
 
HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ  
I. berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu na odpísanie pohľadávok 
z účtovného stavu mesta. 
II. schvaľuje odpísanie pohľadávok z účtovného stavu v zmysle prílohy. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:44 hod. 
K bodu č. 11 
Cenník parkovania pre rok 2018 v meste Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Pullmann  – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
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HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ schválili cenník parkovného pre rok 2018 v správe Mestského podniku služieb 
Vrútky, s.r.o. 
(za 7/ proti 1/ zdržalo sa 1/nehlasovalo 1) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:46 hod. 
K bodu č. 12 
Operačný plán zimnej údržby mesta v období rokov 2017 – 2018  (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Kramár  – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
Ing. Kraj čí – poďakoval za minuloročnú zimnú údržbu. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – taktiež sa vyjadrila pozitívne k ZÚ. 
 
Hlavný kontrolór mesta – v štábe nie je zástupca dopravného inšpektorátu, akým spôsobom sa 
bude prenášať prenesený výkon štátnej správy. 
 
Ing. Kramár  – je to prediskutované, povedali nám, že je to zbytočné písať pri I. stupni, ale v II. 
a III. je to podchytené. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – prenesený výkon štátnej správy až tak s miestnymi komunikáciami nesúvisí 
v zmysle zákona. 
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ schválili Operačný plán zimnej údržby mestských komunikácií mesta Vrútky 
na zimné obdobie rokov 2017/2018. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:54 hod. 
K bodu č. 13 
Rôzne 
a/ Plán činností a finančného zabezpečenia Mesto Vrútky v zast. Mestský podnik služieb 
Vrútky,  s.r.o., pre rok 2018 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Mgr. Pullmann  – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
ThDr. Krivuš – je tu aj chata, ktorá sa dala do prenájmu MPSV, s.r.o., preto by chcel nejaké 
informácie. 
 
Mgr. Pullmann  – chata je v rekonštrukcii, je položená dlažby v kúpeľni, vyvozene smeti z chaty, 
v kuchyni a chodbe je zabetónované a od jari by sa mohla používať. 
 
ThDr. Krivuš  – koľko to stálo? 
 
Mgr. Pullmann  – cca 5 000 €. 
 
 
HLASOVANIE č. 13 
Poslanci MsZ schválili predložený návrh: „Plán činností vecného a finančného zabezpečenia 
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mesta Vrútky v zastúpení Mestský podnik služieb Vrútky  s.r.o. pre rok 2018.“. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:59 hod. 
K bodu č. 13 
Rôzne 
b/ Obstaranie zmien a doplnkov č. 3 k územnému plánu Mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Kramár  – uviedol dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – je nutnosť zmien (rôzne požiadavky a pod.). A dodala, aby sme aj 
dodržiavali ÚP. 
 
HLASOVANIE č. 14 
Poslanci MsZ schválili a súhlasili s obstaraním Zmien a doplnkov č. 3 Územného plánu mesta 
Vrútky.  
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:04 hod. 
K bodu č. 13 
Rôzne 
c/ Stanovisko k oznámeniu o zámere navrhovanej činnosti podľa zákona 
č. 24/2006 Z.z. o posudzovaní vplyvov na životné prostredie a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Mgr. Sviteková – uviedla dôvodovú správu k tomuto bodu. 
 
Primátor mesta – nepôjde proti vôli poslancov a ani občanov. 
 
ThDr. Krivuš  – prebehla aj krátka diskusia + je tu aj petičný výbor – petícia. 
 
Primátor mesta – mrzí ho, že nevedel o tejto petícii a aj o prvom stretnutí. 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 14:11 hod. prišla do miestnosti  poslankyňa MsZ Mgr. Lenka Francúzová, MA a počet 
prítomných poslancov sa zvýšil na 11. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – možno sme to mali urobiť my ešte pred občanmi (petícia). 
 
Ing. Kramár  – táto aktivita vznikla na pracovnej porade. Už vyšli dve stanoviská Mesta Vrútky 
(nesúhlasné). A toto je na podporu primátora mesta. 
 
 
HLASOVANIE č. 15 
Poslanci MsZ žiadajú Primátora mesta Vrútky pri vydávaní záväzných stanovísk v súvislosti 
s „Vybudovaním prevádzky výroby SDRO a MERO na báze repkového oleja a ich aplikácie 
ako biozložiek do surovej nafty“ navrhovateľa spoločnosti PETRONIUS REFINERY, s.r.o. 
Štvrť SNP 123, 914 51 Trenčianske Teplice s umiestnením plánovanej stavby na parcelách: 
varianta A: parcelné č. 1458/15, 1458/16, 1458/17, 1458/18 k.ú.Priekopa, resp varianta B: 
parcelné č. 1534/2,4,5,7,8,9,10 k.ú. Priekopa trvať na podmienkach uvádzaných v stanovisku 
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mesta Vrútky pod č.j.2621/2016-Kra zo dňa 26.10.2016 a č.j.1695/2017-Poz zo dňa 23.8.2017. 
(za 10/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:24 hod. 
K bodu č. 14 
Diskusia 
 
Primátor mesta – informoval, že 19.10. bol služobne na generálnom riaditeľstve ŽSR, ktorí trvajú 
na svojom znaleckom posudku 125 tis. € za MŠ Sv. Cyrila a Metoda, môže sa však urobiť 
protinávrh, ale pôjde to tak +/- 20 % od posudku. Do pracovnej porady pripraví stanovisko, či sa do 
toho ide alebo nie – na základe podmienok, ktoré prídu od ŽSR. Ak nie, ŽSR to dá už v IQ 2018 do 
dražby. Vôbec nič sa nám v tomto nezohľadnilo, riešia to trhovými cenami. 
 
ThDr. Krivuš  – od obyvateľov Mexika je požiadavka, aby sa Mesto zaujímalo o dopravnú situáciu 
– nachádza sa tu veľa firiem a kamióny zastavujú na oboch stranách vozovky, čím blokujú výjazd. 
 
Primátor mesta – pripomienky z pracovnej porady sa budú riešiť. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:25 hod. 
K bodu č. 15 
Interpelácie 
 
Ing. Mgr. Sviteková – nesúhlasilo sa s umiestnením špeciálnej školy na Čachovskom rade, preto 
by ju zaujímalo, či sú tam nejaké problémy, keďže škola sa tam aj napriek nesúhlasu presťahovala.  
 
Primátor mesta – problémy nie sú, navštívil aj ZŠ H. Zelinovej, ale nemajú nejaké informácie. 
 
 
Primátor mesta – opýtal sa na všeobecný súhlas poslancov MsZ s prestávkou do 15:00 hod.? 
 
Poslanci MsZ s návrhom súhlasili. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:01 hod. 
K bodu: 
Občania: návrhy, postrehy a pripomienky  
 
p. Volna Dušan – uviedol, že sa platí parkovanie a popritom jeho sused má dve miesta zaplatené 
a stojí úplne na inom mieste, ktoré je voľné, neplatené (Ul. Judíková, M. R. Štefánika). Je nejaký 
návrh, čo by sa s tým mohlo urobiť? Potom by sa mu nemalo dať miesto na budúci rok, keď to 
nevyužíva. 
 
Primátor mesta – pozrieme sa na to. 
 
p. Berník – uviedol s akým stavom začali futbalisti na začiatku, čo všetko vybudovali 
a zveľaďovali, reagujú na granty, trávnik si kosia sami a pod. K CVČ uviedol, že finančné 
prostriedky idú priamo na mestá, kde nie sú viazané na deti. Na deti to vychádza okolo 120 € a oni 
dostávajú len 30 €. 
 
Primátor mesta – opýtal sa, čo tým chcel povedať? 
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p. Berník – ide o tých 15 tis. €, čo mohli dostať a teraz ich musia vrátiť štátu. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – kto vlastne zastupuje FC, mali sme rôzne pracovné rokovania a zakaždým 
chodil niekto iný. Je tu zmluva, ktorú treba prekopať. Na pracovnej porade bola aj pani riaditeľka 
z CVČ a mohlo sa tam toto všetko vydiskutovať. 
 
p. Blahušiaková – na stretnutí bola jediná pripravená pani riaditeľka CVČ. 
 
ThDr. Krivuš  – pomaly každé MsZ sa rieši FC. Zmluva z roku 1998 je neplatná, sú tam veci, ktoré 
už dávno neplatia. Mesto vypovedalo zmluvu, pretože im ide o futbal pre deti – budú sa podporovať 
podľa výšky dotácie (MT, Vrútky, Priekopa). Mesto zaplatí elektriku a pod. A dodal, že keď má 
niekto niečo v nájme, tak sa o to aj stará. Ide hlavne o to, aby bolo všetko jasné a aby v tom malo 
mesto poriadok. Nikto ich nevyháňa, ale treba sa dohodnúť na jasných pravidlách. Nedá sa robiť 
všetko v 20 ročných zmluvách. 
 
p. Janiga – člen výboru FC – uviedol ako je to málo financií a čo všetko sa s nimi musí uhradiť. 
 
ThDr. Krivuš  – Mesto Vrútky sa môže zakrývať takou perinou, akú má. Nemáme na to, aby sme 
mohli zaplatiť 40 tis. €. Nedá sa všetko, nie je tu problém iba s FC, ale sú aj iné starosti – SAD, KO, 
chodníky a cesty, PVK a pod. 
 
Eržan Ohruli  – ohľadom cukrárne, ktorú začal stavať (montovanú), uviedol, že nevedel o tom, že 
robí proti VZN mesta. Chce poprosiť o výnimku na túto dočasnú stavbu. 
 
Primátor mesta – je to na stavebnom úrade, je tam stavebný dohľad a rieši sa to. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 15:32 hod. 
K bodu č. 16 
Záver 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil zasadnutie Mestského 
zastupiteľstva vo Vrútkach o 15:32 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
  p. František Kurhajec                      p. Jozef Gorcovský  
 I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
                Ing. Miroslav Mazúr  
                       primátor mesta 
 
 
 


